
 

Referat fra Afd. Bestyrelsesmødet den 15/6 2021 

Tilstede: Annie Birch, Heidi Andersen, Elin Højmose, Emma Jensen, Inger Østergård 
Nielsen 

Dagsorden: 

1. Evaluering 

2. Værkstedet 14A 

3. Økonomi 

4. Nyt fra Administrationen 

5. Henvendelser fra beboere 

6. Arrangementer 

7. Eventuelt/ næste møde 

1: Vi har været på Markvandring og til Repræsentantskabsmøde. Der er opsat skilte 
til Parkering af El scootere i cykelskurene. De 3 skure fra cykelskur ved nr. 14 er 

flyttet over til de andre skure så udvidelsen af cykelskuret kan snart gå i gang. Der er 
sået vilde blomster ved cykelskurene. 

2: Der kommer en tavle op i værkstedet så der kan skrives beskeder til Heidi. 

3: Økonomien er stabil da vi ikke har brugt nogen penge endnu. 

4: Referat fra Markvandring og Repræsentantskabsmøde kan ses på Fruehøjgårds 
hjemmeside. 

5: Ingen henvendelser fra beboere. 

6: Vi har besluttet at afholde arrangement i juli så der kommer invitation til Picnic 
ved vores lille dam som vi håber beboerne i Aaparken vil deltage i. 

7: Der er sat opslag op om hjælp til ordblindhed. 

Næste møde bliver den 16. august 2021.  

Referat Annie Birch      

   



 

90110 Afdeling Aaparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 15/6 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 16/6 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 17/6 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet. 
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